
  

Zápisnica 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach 

konaného dňa 25.04.2016 o 18.00 hod. 
 
Prítomní: viď prezenčná listina 
  
Program:  
 

1. Kontrola uznesenia 
2. Schválenie záverečného účtu obce Bašovce a celoročné hospodárenie obce za rok 2015 ( záverečný účet, 
 výročná správa, správa audítora ) 
3. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Bašovce k záverečnému účtu obce Bašovce za rok 2015 
4. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II. polrok 2016 
5. Rôzne 
6. Diskusia 
7. Záver 

 

 

Otvorenie 

Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan privítal  poslancov a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. Starosta obce 
navrhol za zapisovateľku Eriku Petrášovú a za overovateľov zápisnice navrhol Katarínu Snopkovú, Igora Drličku 
Kontrola uznesenia 
OZ konštatovalo,  že uznesenia prijaté na 8. zasadnutí OZ boli splnené. 

Schválenie záverečného účtu obce Bašovce a celoročné hospodárenie obce za rok 2015 ( záverečný účet, výročná 
správa, správa audítora ) 

 V tomto bode požiadal starosta hlavnú kontrolórku obce o informácie ohľadom schválenia záverečného účtu obce 
Bašovce a celoročného hospodárenia obce za rok 2015. Bolo odpovedané aj na konkrétne otázky. 

       Stanovisko hlavného kontrolóra obce Bašovce k záverečnému účtu obce Bašovce za rok 2015. 

       Správy dostali poslanci v týždennom predstihu a tak ich už mali preštudované a preto dávali, len doplňujúce otázky. 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II. polrok 2016 

Správy dostali poslanci v týždennom predstihu a tak ich už mali preštudované a preto dávali, len doplňujúce otázky. 

Rôzne 

V tomto bode informoval starosta poslancov o  prebiehajúcich akciách v obci Bašovce. Informoval, že je ukončená 

rekonštrukcia verejného osvetlenia aj s odovzdaním protokolov a denníka záznamu stavby. Riadiaci orgán pre 

Operačný program Konkurencieschopnosť a hospodársky rast vykonal kontrolu predloženej dokumentácie a vyhlásil, 

že počas kontroly verejného obstarávania nebolo zistené porušenie princípov a postupov obstarávania definovaných 

právnymi predpismi ES a SR pre verejné obstarávanie. Ďalej starosta informoval o prebiehajúcich prácach na 

dokončení rekonštrukcie kotolne MŠ. Výmena kotla je už ukončená a prebiehajú už len práce na elektroinštalácií 

a spustení úpravne vody. Treba pripraviť podklady k odovzdaniu všetkých prác. Žiadosť  o nenávratný finančný 

príspevok z programu rozvoja vidieka SR 2014- 2020 Kanalizácia obce Bašovce bola podaná na PPA Bratislava dňa 

08.03.2016. Celkový objem výdavkov na projekt je 193 059,53 €. Žiadosť na rekonštrukciu cesty: „Oprava príjazdovej 

cesty ku kultúrnemu domu, domu smútku a lávke“ sa mala podať koncom apríla, začiatkom mája, nakoľko PPA zatiaľ 

nedalo výzvu na predkladanie žiadostí musíme čakať na jej zverejnenie. Obecné zastupiteľstvo obce Bašovce starosta 

ďalej informoval o činnosti Združenia obcí Bašovce, Ostrov, Veľké Orvište. 



  

Toto združenie sa chce zapojiť do výzvy s názvom “Modernizácia odpadového hospodárstva združenia obcí Bašovce, 

Ostrov, Veľké Orvište“. Výzvu o NFP vyhlásilo Ministerstvo životného prostredia SR z Operačného programu  Kvalita 

životného prostredia pod č. OPKZP-P01-SC111-2016-11. Predmetom projektu je obstaranie technológie pre 

odpadové hospodárstvo na území Združenia obcí Bašovce, Ostrov, Veľké Orvište s cieľom zvýšenia intenzity 

a efektívnosti triedenia komunálneho odpadu a jeho zberu. Žiadosť chce združenie odovzdať do 27.04.2016 t.j. do 

stredy. V tomto bode bola podaná aj informácia o možnosti zamestnať občanov s podporou štátu cez úrad práce. 

Starosta informoval o občanoch, ktorých sa to týka a ktorý z nich prejavili o danú prácu záujem. Financovanie 

odmeny bude: 95% podiel štátu a 5% podiel obce.  

        

Diskusia 

 V diskusii ako prvé bola položená otázka, či by obec nemohla kúpiť vozík za osobné auto, ktorý by slúžil pre potreby 
obce a zároveň aj pre potreby DHZ Bašovce. Poslanci kúpu vozíka schválili. Veľa otázok bolo položených aj o žiadosti 
na životné prostredie a o fungovaní združenia. V diskusii bola daná téma podrobne rozdebatovaná a vysvetlená. 
Starosta informoval poslancov o prebiehajúcich prácach v MŠ. Poslanci informáciu zobrali na vedomie bez 
pripomienok. 

 
Záver 

 Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť. 

 
 
V Bašovciach,  dňa  25.04.2016 

                                                                                                  
 

     ........................................ 
                                                                                                                  Ing.  Ľubomír Dekan  
           starosta obce  
  
 
 
Zapísala: Erika Petrášová                                                                                          
             …...................................... 

             …...................................... 

                 overovatelia zápisnice 


